
 

Medborgarförslag om nya utomhusgym 

Dnr ÖST 2019/327 

 

Jag tycker att vi skall bygga ett eller gärna flera nya utomhusgym i vår stadsdel. 

 

Jag tycker vi skall välja gym av god kvalitet som är byggt för hög prestanda och att hålla i 

längden samt är miljövänligt i sitt utförande. 

 

Jag tycker att följande platser skulle lämpa sig för aktiviteten: Humlegården, Spiltan, 

Djurgården mfl. 

 

Motivering att medborgare möts i det offentliga rummet för att utöva idrott tillsammans vid 

de tider som passar dem utan avgift är mycket bra för trivsel, hälsa, långsiktigt välmående och 

en massa annat. 

 


